

To : UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited
UOB Kay Hian Futures (Hong Kong) Limited
6/F Harcourt House,
39 Gloucester Road, Hong Kong
Attn : Client Services Department

UOB Kay Hian

APPLICATION FOR PHYSICAL STATEMENT

實體結單申請表

Name of Client(s) 客戶姓名: _____	Account No. 客戶號碼: _____ - _____ / M/ S/ F*
*Delete where applicable	
更改請由	
With effect from _____ / _____ / _____	
Day (日)	Month (月) Year (年)

Address : _____

I/We confirm it is my/our preference to receive physical statements. I/We acknowledge that there may be delays in mail delivery of my physical statements that is beyond the control of UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited. I/We also acknowledge that a monthly fee of HK\$10 will be charged to my/our account if physical statement for the account is sent during that month.

我/我們在此確認接收實體結單。我/我們知悉郵寄遞送時間可能會延遲並超出大華繼顯(香港)有限公司的控制範圍。我/我們亦知悉若該月發出實體結單，大華繼顯(香港)有限公司將從我/我們的帳戶收取 10 港元的費用。

客戶簽署 _____ 日期 _____
Client Signature(s) _____ Date _____
Please use the signature(s) filed with the Company 請用留存在本公司之印鑑簽署

For official use only (if client submit this form in person)
公司專用(如客戶親自提交此通知書):

Witness Signature (by Branch Manager/ Client Service officer) Name of witness
見證人簽署(分行經理/客戶服務助理) 見證人姓名

• I confirm I have met the client face-to-face and verified the ID copy of the account owner.
本人確認已與客戶會面並核對身份証

Date and time Place of Witness
時間與日期: _____ 見證地點: _____

Call Back Date / Time / Extension: _____

Remarks: _____